



RMC ALUMNI ASSOCIATION INC **L'ASSOCIATION DES ANCIEN(NE)S DES CMR**

René Lafrance. René culminates over 35 years of business leadership experience in the private and public sectors, spanning various industries including defense, telecommunications, finance, and central banking. He retired from the Bank of Canada in late 2023 as he was the Senior Director of Financial Operations, where he oversaw the accounting, policies, and reporting of the Bank's financial statements. In addition to his involvement with the RMC Alumni Association as director and treasurer, Mr. Lafrance volunteers his time with organizations that support the military, veterans, and mental health. He is a member of the Finance and Risk Committee for the True Patriot Love Foundation, participates in fund raising for the annual Royal Ottawa Foundation Leader's for Mental Health Breakfast and he was also the executive sponsor and founder of the Canadian Forces Veterans Community of Interest at the Bank of Canada. Mr. Lafrance graduated from RMC in 1988 with a Bachelor of Electrical Engineering and is a certified member of the Professional Engineer of Ontario (P.Eng.), a certified Project Management Professional (PMP) and a Chartered Professional Accountant (CPA, CMA).

René Lafrance. Fort de plus de 35 ans d'expérience en tant que dirigeant dans le privé et le public, M. Lafrance a travaillé dans différents secteurs, dont la défense, les télécommunications et les services de banque centrale. Lorsqu'il a pris sa retraite à la fin de 2023, il était directeur principal des opérations financières pour la Banque du Canada, où il supervisait la comptabilité, les politiques et la présentation des états financiers de la banque. En plus de ses fonctions d'administrateur et de trésorier de l'Association des ancien(ne)s des CMR, il fait du bénévolat auprès d'organismes qui soutiennent les forces armées, les anciens combattants et la santé mentale. Il est membre du comité des finances et de gestion du risque de la Fondation La Patrie gravée sur le cœur et participe aux campagnes de financement du petit-déjeuner annuel des chefs pour la santé mentale de la Fondation de santé mentale Royal Ottawa. De plus, il a fondé la communauté d'intérêts des anciens combattants des Forces canadiennes de la Banque du Canada et en a été cadre responsable. M. Lafrance a obtenu un baccalauréat en Sciences appliquées, Électricité, du CMR en 1988. Il est membre agréé de Professional Engineers of Ontario (P.Eng.), est certifié en gestion de projets (PMP) et possède le titre de comptable professionnel agréé (CPA, CMA).